

# ΕΥΡΩΠΑΪΚΗ ΕΚΣΤΡΑΤΕΙΑ ΑΠΕΛΕΥΘΕΡΩΣΗΣ ΤΟΥ ΑΜΠΤΟΥΛΑΧ ΟΤΣΑΛΑΝ

## ΣΥΝΕΝΤΕΥΞΗ ΤΥΠΟΥ

### ΟΜΙΛΙΑ ΜΙΧΑΛΗ ΧΑΡΑΛΑΜΠΙΔΗ

#### (Αποσπάσματα)

**Πρώτον.** Ποια η διαφορά μου με τους εδώ στην Αθήνα, στις Βρυξέλες, στις Η.Π.Α.

Οι δικοί μου φίλοι στην Μικρά Ασία ήταν ο μεγάλος Κούρδος σκηνοθέτης Γιλμάζ Γκιουνέι. Είναι ο φυλακισμένος στην φυλακή της Αδριανούπολης ο Σελαχετίν Ντεμίρτας. Είναι ο Πατέρας της Δημοκρατίας στην Μικρά Ασία, ο Αμπτουλάχ Οτσαλάν. Αυτό λέει η επιστήμη ότι είναι. Τον πρότεινα το 1994 σε Αθηναϊκή εφημερίδα για το βραβείο Νόμπελ Ειρήνης. Όλοι αυτοί είναι ότι πιο ευγενές έχει η Μικρά Ασία. Στο Βιβλίο μου για Το Νέο Ανατολικό Ζήτημα έχω πολύ χαρακτηριστικές τις ευγένειες τους κοινές φωτογραφίες μας.

Δεν είναι το άγριο μάτι του κεμαλοφασίστα Τζέμ. Δεν είναι οι υπόδοκοι στο Διεθνές Ποινικό Δικαστήριο της Χάγης Χουλουσί – Ταγίπ – Μπαχτσελί – Φιντάν. **Οι γυναικομάχοι.**

**Δεύτερον.** Η θέση του Αμπτουλάχ Οτσαλάν δεν είναι στο Τουρκικό γκούλαγκ, την Τουρκική φυλακή, τα Τουρκικά ντουβάρια του Ίμραλι.

Είναι σε μία Ευρωπαϊκή ή Διεθνή Διάσκεψη η οποία θα κατοχυρώσει τα δικαιώματα του Κουρδικού λαού στα πλαίσια μιας νέας Πολιτειακής Αρχιτεκτονικής στην Μικρά Ασία. Είναι γνωστή η θέση μου. Οι Κούρδοι είναι η μεγαλύτερη αριθμητικά Εθνική ομάδα στην Μικρά Ασία.

**Τρίτον.** Τα Ευρωπαϊκά κόμματα όλου του πολιτικού φάσματος μπορούν να υιοθετήσουν την συνήθη στο παρελθόν πρακτική υπεράσπισης των Διαφωνούντων στα πρώην Ανατολικά καθεστώτα. Να εντάξουν δηλαδή στα Ευρωπηφοδέλτια τους στις προσεχείς Ευρωπαϊκές εκλογές τους Διαφωνούντες με το ολοκληρωτικό ρατσιστικό καθεστώς της Άγκυρας. Τον Αμπτουλάχ Οτσαλάν, τον Σελαχετίν Ντεμίρτας, τις μεγάλες γυναικείες πολιτικές φιγούρες του Κουρδικού Έθνους που βρίσκονται στην φυλακή.

Κοιτάξτε τα πρόσωπα αυτών των γυναικών και συγκρίνετε τα με το λούμπεν φασιστικό πρόσωπο της Αξενέρ, της φίλης των εταίρων και συμμάχων μας.

**Τέταρτον.** Μία ερώτηση. Θέλουν οι Η.Π.Α. τα F 16 να καταγράφονται στην συνείδηση και την μνήμη των λαών της Μικράς Ασίας όπως τα ναζιστικά στούκας καταγράφηκαν στην μνήμη της Γκουέρνικα, της Κανδάνου, των Καλαβρύτων, του Κομμένου, του Χορτιάτη;

Είναι χρήσιμη η επιστολή μου προς τον Αμερικανό Πρέσβη στην Αθήνα το 2008 (Στο Νέο Ανατολικό Ζήτημα...)

**Πέμπτον.** Το θέμα προς συζήτηση στην Ελλάδα, την Γερμανία, την Γαλλία, την Σουηδία, την Ευρώπη και τις Η.Π.Α. αλλά και όλες τις δημοκρατικές χώρες είναι: **Η λύση του Τουρκικού Προβλήματος – Η Ανθρωπιστική Ευρώπη.** Η έξοδος δηλαδή από την χρόνια Τουρκική παθολογία.

**Σε αυτό βρίσκονται οι ιδέες, οι δρόμοι, οι πρωταγωνιστές της επιστροφής του Ανθρωπισμού στην Μικρά Ασία.**

**Αυτός είναι ο Πολιτικός Ειρηνικός Δρόμος.**

Ο Ανθρωπισμός των Εθνών, των χωρών, των κοινωνιών, των ατόμων κρίνεται στην Μικρά Ασία. Εγώ αυτές τις αξίες υπηρέτησα και υπηρετώ. **Αυτή είναι η έκφραση ενός Νέου Ανθρωπισμού.**

Αναρτήθηκε από [Michalis Charalampidis](#) στις 1:43 π.μ.

## ΕΥΡΟΠΕΪΣΚΑΙΑ ΚΑΜΠΑΝΙΑ ΖΑ ΟΣΒΟΒΟΖΔΕΝΙΕ ΑΒΔΥΛΛΥ ΟΚΑΛΑΝΑ

πρεсс-κονφeρeνция

ΒΥΣΤΥΠΛΕΝΙΕ ΜΙΧΑΛΙ ΧΑΡΑΛΑΜΠΙΔΙ

(Βυδερχκι)

Во-первых. В чем разница между мной и теми, кто здесь, в Афинах, в Брюсселе, в США?

Μοιμι друзьями в Малой Азии был великий курдский режиссер Йылмаз Гюней. Это Селаетин Демиртас, заключенный в тюрьму Адрианополя. Он является отцом демократии в Малой Азии, Абдулла Оджалан. Так говорит наука. В 1994 году я выдвинул его кандидатуру на Нобелевскую премию мира в афинской газете. Все это самое благородное, что есть в Малой Азии. В моей «Книге о Новом Восточном Вопросе» у меня есть очень характерные для них любезно предоставленные нами фотографии.

Это не свирепый взгляд кемалофашиста Джема. Они не являются обвиняемыми в Международном уголовном суде Гааги Хулуси-Тайип-Бахчели-Фидан. Женщины-бойцы.

Во-вторых. Место Абдуллы Оджалана не в турецком ГУЛАГе, турецкой тюрьме, турецких занавесах Имрали.

Он находится на европейской или международной конференции, которая будет защищать права курдского народа в рамках новой государственной архитектуры в Малой Азии. Моя позиция известна. Курды — самая крупная по численности национальная группа в Малой Азии.

В-третьих. Европейские партии всего политического спектра могут перенять распространенную в прошлом практику защиты инакомыслящих в бывших восточных режимах. Другими словами, включить в свои евробюллетени на предстоящих европейских выборах тех, кто не согласен с тоталитарным расистским режимом Анкары. Абулла Оджалан, Селахеддин Демирташ, великие женщины-политические деятели курдской нации, находящиеся в тюрьме.

Посмотрите на лица этих женщин и сравните их с люмпен-фашистским лицом Аксенера, друга наших партнеров и союзников.

Четвертое. Вопрос. США хотят F 16 должны быть записаны в сознании и памяти народов Малой Азии, как нацистская лепнина была записана в памяти Герники, Канданоса, Калавриты, Комменоса, Хортиатиса?

Мое письмо американскому послу в Афинах в 2008 году (О новом восточном вопросе...) оказалось полезным.

Пятое. Тема для обсуждения в Греции, Германии, Франции, Швеции, Европе и США. но и все демократические страны: Решение турецкой проблемы – Гуманитарная Европа. То есть выход из хронической турецкой патологии.

В нем — идеи, пути, действующие лица возвращения гуманизма в Малую Азию.

Это политический мирный путь.

В Малой Азии судят о гуманизме народов, стран, обществ, личностей. Я служил и служу этим ценностям. Это выражение Нового Гуманизма.

## **EUROPEAN CAMPAIGN FOR THE RELEASE OF ABDULLAH ÖCALAN**

### **PRESS CONFERENCE SPEECH BY MICHALIS CHARALAMBIDIS**

#### **(Excerpts)**

First. What is the difference between me and them here in Athens, in Brussels, in the U.S.A. My friends in Asia Minor were the great Kurdish director Yilmaz Güney. He is the prisoner in Edirne prison, Selahettin Demirtas. He is the Father of Democracy in Asia Minor, Abdullah Öcalan. That's what science says. I nominated him in 1994 in an

Athenian newspaper for the Nobel Peace Prize. All of them are the noblest thing Asia Minor has. In my book on The New Eastern Question, I have our shared photos very typical of their nobility. It is not the wild eye of the Kemalofascist Cem. They are not the indictees at the International Criminal Court in The Hague, Hulusi – Tayyip – Bahçeli – Fidan. The women's fighters.

Second. Abdullah Öcalan's place is not in the Turkish gulag, the Turkish prison, the Turkish duvets of Imrali. It is at a European or International Conference that will safeguard the rights of the Kurdish people within the framework of a new State Architecture in Asia Minor. My position is well known. The Kurds are the largest ethnic group in Asia Minor.

Third. European parties across the political spectrum can adopt the usual practice of defending dissidents in former Eastern regimes. In other words, to include the dissidents in their European lists in the upcoming European elections, with the totalitarian racist regime in Ankara. Abulah Öcalan, Selaheddin Demirtas, the great female political figures of the Kurdish nation who are in prison. Look at the faces of these women and compare them with the lumpen fascist face of Axener, the friend of our partners and allies.

Fourth. One question. Does the U.S. want the F-16s to be recorded in the consciousness and memory of the peoples of Asia Minor as the Nazi stukas were recorded in the memory of Guernica, Kandanos, Kalavryta, Kommemo, Chortiatis? My letter to the U.S. Ambassador in Athens in 2008 (On the New Eastern Question...) is useful.

Fifth. The topic for discussion in Greece, Germany, France, Sweden, Europe and the U.S. but also in all democratic countries is: The solution of the Turkish Problem – Humanitarian Europe. That is, the exit from chronic Turkish pathology. In this lie the ideas, the roads, the protagonists of the return of Humanism to Asia Minor. This is the Political Peaceful Road. The humanism of nations, countries, societies, individuals is judged in Asia Minor. These are the values I have served and I serve. This is the expression of a New Humanism.